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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikor érkeznek ismét a Nyugati pályaudvarra a Debrecenből induló Intercity vonatok?"
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Kóka Jánoshoz, a Gazdasági
és közlekedési Minisztérium miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

2003-ban megváltoztatták a Debrecenből induló Intercity vonatok érkezési helyét, és a Nyugati
pályaudvar helyett a Keleti pályaudvarra futnak be azóta . Sok ezren tiltakoztak a rendelkezés
ellen, de azóta sem változtattak rajta .
2006-ban talán megérett a helyzet arra, hogy megvalósuljon sok utazó régi vágya .

Kérdezem Miniszter urat:

Mit tud tenni azért, hogy ismét a Nyugati pályaudvarra érkezzenek a Debrecenből induló Intercity
vonatok?

Tisztelettel várom válaszát!
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